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BESLUT 
Inga beslutspunkter 

INFORMATION 

1. Incheckning 

2. Återkoppling från styrgrupp och verksamhetsmöten 
 
Styrgruppen 
• På styrgruppen 24 april behandlades bland annat följande: innehållet på nästa 

kontorsmöte, skyltar som behöver bytas till följd av ny grafisk profil, inkomna 
synpunkter om skolval, samarbete med räddningstjänsten, digitaliseringsfrågor. 

 
Övriga verksamhetsmöten 
• Innovationsrådet har fattat beslut att bevilja medel för en lärarhandledd 

språkutvecklings app och inom ramen för Familjen Helsingborg har SFF fått medel till 
vidareutveckling av Återbruket och Haffa.  

• Information från Verksamhetscheferna: 
- Vc kommer ha heldagsmöte 17 maj för att fortsätta utveckla arbetsformerna och 

arbetsfördelning inom VC-kretsen.  
- Uppdraget om förändrat arbetssätt mot kränkande behandling; några förskolor 

och gymnasier är nu pilotskolor och arbetet kommer utvidgas till hösten. 
- Planeringen för uppdraget kring högpresterande elever går vidare med 

fördjupad kartläggning för att få underlag till fortsättning.  
- SYV-uppdraget - här får vi draghjälp från familjen Helsingborg angående 

indikatorer för valkompetens. Yrkesmässa nästa vecka. 
- Nytt nuläge i matematik uppdraget håller på att tas fram, nästa steg bestäms 

utifrån det.  
- En workshop har genomförts kring Olympiaskolan med fokus på teknikprogram 

spelutveckling till nästa år. 
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• Lila informerade om digitalt erfarenhetsutbyte med Gävle gällande anpassad 

gymnasieskola. 

• Eva informerar om kick-off för stadens värdegrundsarbete med intressant föreläsning 
om mobbning. 

• Agneta har deltagit i förmöte inför MR-dagarna i november som handlade om 
mikroaggressioner, nytt forskningsfält. 

3. Verksamhetsplan 23/24 
Efter planeringsdagen har Tony processat de synpunkter och medskick som inkom. Han 
beskriver att förväntansdokumentet inte kommer att spridas ut i organisationen utan 
kommer användas i medarbetarsamtalen (den del som rör verksamheten).  

När det gäller VP-uppdragen så har Tony landat i sex uppdrag: kompetensförsörjning 
(oförändrat), närvaro (i någon form av projekt), språkutvecklande undervisning, utvecklad 
matematikundervisning, extra anpassningar och särskilt stöd inklusive KF-uppdraget 
högpresterande, SYV inklusive KF-uppdraget om utvecklade gymnasieprogram.  

Det finns flera tvärperspektiv som behöver genomsyra hela VP, tex digital kompetens, 
entreprenöriellt lärande, hållbarhet. 

Skrivningarna i VP är ej klara ännu.  

Ett bildspel kommer tas fram för kommunicering till rektorer. 

4. Mål och Ekonomi 23/23 
Föredragande: Birgitta Forssman och Elisabeth Svenningsson 
 
BUN har fått de första preliminära ekonomiska förutsättningarna inför 2024. Den 
preliminära tilldelningen utgår från en uppräkning på 1,8% plus en demografisk uppräkning.  

Det kommer att bli ett mycket ansträngt läge. Allt är inte klart ännu, te x osäkerheter kring 
statsbidrag och möjlighet använda eget kapital. KF fattar beslut i juni. Kommer krävas 
besparingar, förvaltningskontoret ska ta sin beskärda del. Info om detta på utökat chefsmöte.  

Elisabeth går igenom skrivningarna kring inriktning och mål – även dessa ska formellt 
beslutas av KF.  

BUN har också enats om några fokusområden, bland annat lokalförsörjning. Inte lika stort 
behov av att bygga, men behov av ombyggnationer mm. finns.  

 
5. Kort, kort 

 
Info krigsplacering SFF (Karin)   
Förvaltningens centrala krisledning har krigsplacerats vilket berör ledningsgruppen. HR 
förbereder nu för nästa steg, vilket innebär krigsplacering av ”ledning och administration”. 
För de som ej krigsplaceras gäller allmän tjänsteplikt. Utgångspunkten är att verksamhet ska 
bedrivas som vanligt vid kris/krig. Info kommer att gå ut.  

Nytt system för Febex och tilläggsbelopp (Eva och Susanne)  
Ansökningar om Febex kommer framöver att ske digitalt (via DF Respons). Eva och Susanne 
visar det nya systemet och redogör för vilka regler som gäller för Febex. Motsvarande info 
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förmedlas till rektorer i både fristående och kommunala skolor. Det nya systemet förväntas 
göra handläggningen mer rättssäker och uppföljningen förenklas.  

Nationalencyklopedin  
vi har haft en provperiod, många är positiva. Några skolor har egna avtal med NE, 
förvaltningen överväger att teckna ett övergripande avtal, ej ännu klart. Andra applikationer 
kan behöva utgå. 

Digitala processer inom SFF (Susanne F) 
Det är många digitala processer på gång inom SFF som både kräver resurser och också en 
organisatorisk och beslutsmässig förmåga. Exempel:  

- Nationella prov 
- M365 hantering av lösningar 
- M365 google 
- Upphandling 
- Förändringsledning /strategi HSS 
- Det digitala ekosystemet 

Susanne presenterar ett förslag för hur organisering och beslutsprocess kan underlättas.  

Upphandlingar. Många system behöver upphandlas inom en snar framtid. Det är 
funktionaliteten – inte själva systemet – som ska upphandlas. Det finns en rad avvägningar 
som behöver göras; vilka krav som ska ställas, i hur snabb takt och i vilken omfattning man 
mäktar med att ersätta befintliga, ekonomiska kostnader vs funktionalitet.  

 
6. Summering och utcheckning 


